
 

Referat af bestyrelsesmøde Fruehøj den 1. Maj 2024. 

 

• Evaluering af legeplads indvielse den 20. april: De frivillige hjælpere og 

bestyrelsen havde alle gjort et godt arbejde inden og på dagen. Der var stor 

opbakning til arrangementet, hvilket også var medvirkende til vi fik en 

fantastik dag, med masse af gode oplevelser. Vi har fået en masse positive 

feedback på dagen og vores nye legeplads. Så bestyrelsen er kun glade. 

• Vi har problemer affalds/askebæger uden for Fælleshuset. Der smides alt 

muligt i affaldsbeholderen, derfor vil vi gerne om den kan lukkes af. Har 

snakket med Jesper omkring dette. Ligeledes vil vi gerne om kumme med 

sand til cigaretskodder ved legepladsen, kan blive udskiftet til en magen til 

den ved Oasen.  

• Afslutning på Banko sæson i maj. Der er blevet aftalt, der vil være lidt ekstra 

denne aften. 

• Til vores ekstra ordinære afdelingsmøde den 28. Maj, vil der blive serveret 

sandwich til dem der tilmelder sig. Der skal indkøbes Fanta, Coca Cola og Coca 

Cola Zero. Der laves kaffe og te. 

• Morten ser på hvad der kan laves for at forhindre, at cykler og løbehjul 

kommer hurtigt forbi Fælleshuset. Kan det være en god ide, at der samtidigt 

kommer et skilt op med ”cykling forbudt” ? Hører Morten ad. 

 



 

 

 

 

 

90101 Afdeling Fruehøj 
Afdelingsbestyrelsens møde den 1/5 2024 

 

Administrationen har modtaget referatet den 14/5 2024 
Administrationen har gennemgået referatet den 16/5 2024 

 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 

Administrationen har ingen bemærkninger til referatet. 
 
 


